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Toplantının Adı  İKLİMLENDİRME EKİPMANLARI TOPLANTISI 

Toplantı Yeri  FTSO -  MEĞRİ SALONU 

Toplantı Tarihi  19.02.2020  

Toplantı Saati   10.00 

Görevli Personel 

/Personeller   Aslı Pınar Taşkın, Özgür Ünal, Özge Ertürk Hakanoğlu 

    

Katılımcılar             

(Ad/Soyadı) 

  
Kurum / Kuruluş Ad / Soyad 

1  ESEN TUR.TİC.LTD.ŞTİ. CUMHUR ESEN 

2 AA ISITMA SOĞUTMA ADNAN TÜRK 

3 BOSER VERİMLİ ENERJİ ARMAĞAN UYSAL 

4  FTSO   OSMAN EKİZOĞLU 

5 SOLAK TİCARET MEHMET SOLAK 

6 GOLD KLİMA SELÇUK KORKAN 

7 SİSTEM A.Ş. ERKİN KUNBUK 

8  AKGÜNLER YAŞAR AKGÜN 

9  EREN DAY. TÜK. BEKİR SITKI ÖLMEZ 

10 ELEKTRONİK H. İBRAHİM AYDIN 

11 EMEK KLİMA SERDAR OKULU 

12 GÖKSU TEKNİK LTD.ŞTİ. BİLAL GÖKSU 

13 FTSO HALİL İBRAHİM ÖZTÜRK 

14 FTSO ŞEVKİ ARICAN 

15 FTSO OSMAN ÇIRALI 

16 FTSO ÖNDER ŞAHİN 

17 FTSO EROL AKSOY 

18 FTSO ALİ ÇELİK 
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19 SOHEATPUNP  

20 AYA KLİMA MURAT TEKELİ 

21 METE HAVUZCULUK ZAFER AKYALI 

 

Gündem:   İklimlendirme sektöründe yaşanan sorunların görüşülmesi, 

Toplantı Notları: 

Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası (FTSO)  4 Nolu Elektrik Elektronik ve Dayanıklı Tüketim Malları Meslek 

Komitesi altında faaliyet gösteren İklimlendirme (ısıtma–soğutma ) sektör temsilcileri bir araya gelerek 

sektörle ilgili sorunlarını ve çözüm önerilerinideğerlendirilmiştir. 

Odamız Meğri toplantı salonunda 19 Şubat Çarşamba günü gerçekleşen toplantıya Fethiye Ticaret ve 

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Osman Çıralı, 4 Nolu Meslek Meslek Komitesi Başkanı Önder 

Şahin, FTSO Yönetim Kurulu Üyesi ve 4 Nolu Meslek Komitesi Üyesi Halil İbrahim Öztürk, Komite 

Başkan Yardımcısı Şevki Arıcan, Komite Üyeleri Erol Aksoy, Osman Ekizoğlu, Ali Çelik ile odamız 

Genel Sekreteri Av. Ezgi Kullukçu katıldı. 

Sektörde yaşanan kalifiye elaman bulma sıkıntısını gündeme getiren sektör temsilcileri, çırak bulma, 

eleman yetiştirme ve işe alınan elemanları uzun süreli çalışmaması konusunda yaşadıkları sıkıntılarının 

olduğunu dile getirdiler. Meslek komitesi üyeleri bu konudaki sıkıntıların çözümü için Çıraklık Eğitim 

Merkezleri, Milli Eğitim Müdürlükleri ve Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi ile görüşülerek, öğrencilerin 

bu mesleğe kazandırılabileceği istişare etmişlerdir. 

Sektörün bir diğer sorununun ise kayıt dışı çalışanların sektöre verdiği zararlar olduğunu vurgulayan 

katılımcılar, bu kişilerin herhangi bir vergi ödemeksizin istedikleri fiyat üzerinden, yaptıkları işe garanti 

vermeden iş yaptıkları dile getirilmiştir. Haksız rekabete neden olan bu kişilerin kayıt altına alınması 

amacıyla Vergi Dairesi nezdinde çalışma yapılması büyük önem arz ettiği hususunda mutabakata 

varılmıştır. 

Toplantıda ayrıca zincir mağazalarda beyaz eşya satışının yapıldığı istişare edilmiş ve bu ticaretle uğraşan 

küçük esnafın rekabet şansının olmadığı değerlendirilmiş ve Muğla odaları nezdinde bu konuyla ilgili 

herhangi bir çalışmanın yapılıp yapılmayacağı değerlendirilmiştir. 

Sonuçlar: 

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Osman Çıralı, özellikle Fethiye’de ısıtma ve soğutma sistemlerinin temel 

ihtiyaç olduğunu v bu sektörde kaliteli ve insan sağlığını ön planda tutan anlayışla hizmet verilmesi ve 

sektörün kalifiye eleman ihtiyacının karşılanması amacıyla tüm gayret ve çabanın gösterileceğini ifade 

etmiştir. 

 

 

 

 


